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 Kommunala Pensionärsrådet 

 2022-10-10 

   

  
 

 Utdragsbestyrkande 

 

  
Plats och tid

 
Konferensrum Kanalbönninga, Rydal, klockan 10:00 – 11:50 

  
Beslutande Kommunstyrelsen 

 

Äldreomsorgsnämnden 

Tomas Johansson 

Ulf Dahlberg 

Ulla-Maj Persson 

 

   

 PRO 

PRO 

SPF 

SPF 

SKPF 

Emmy Johansson 

Tomas Stigson 

Lars Billström 

Gunnel Svensson 

Marie-Louise Ring 

 

 

 

Ej tjänstgörande ersättare   

 PRO 

PRO 

Hyssna Fristående 

SKPF 

 

Börje Carlberg 

Mary Österström 

Erland Olofsson 

Anita Martinsson 

 
   
Tjänstepersoner  Helena Blomqvist, 1:e kommunjurist,  

Kommunledningskontoret §44 

Magnus Svensson, utredare social- 

förvaltningen § 45 
  Viveca Anjou Holm, sekreterare § 40 - 

51 

 

 
  

 

Utses att justera Marie-Louise Ring 

 2022-10-21 

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, kommunhuset, Kinna den 21 oktober, 2022 

kl. 11.00 

 

Underskrifter Sekreterare  §§ 40-51 

  Viveca Anjou Holm   

  

Ordförande 

   

  Tomas Johansson   

     

 Justerande    

  Marie-Louise Ring   
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

Innehållsförteckning 
 
 
Mötets öppnande     § 40 
 
Val av justerare     § 41 
 
Dagordningen     § 42 
 
Föregående mötesprotokoll    § 43 
 
Remiss gällande översyn av reglemente för  
kommunala pensionärsrådet    § 44 
 
Färdtjänsten     § 45 
 
Frågor från pensionärsorganisationerna   § 46 
 
Äldreomsorgens presidium informerar   § 47 
 
Kommunstyrelsens presidium informerar § 48 

 
Seniordagen     § 49 

 
Information från pensionärsorganisationerna  § 50 
 
Övriga frågor     § 51 
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§ 40/2022 

 

Mötets öppnande 
 
Vice ordförande Tomas Johansson hälsar alla välkomna och för-

klarar sammanträdet öppnat. 
 

_________________ 
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§ 41/2022 

 

Val av justerare 
 
Marie-Louise Ring väljs att jämte ordförande justera dagens pro-

tokoll. 

 

___________________  
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§ 42/2022 

 

Dagordningen 

 

Dagordningen godkänns. 

 

_________________ 
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§ 43/2022 

 

Föregående mötesprotokoll 
 

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 

 

_________________ 
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§ 44/2022 

 
Remiss gällande översyn av reglemente för kommunala 

pensionärsrådet 

 
Helena Blomqvist föredrar ärendet och svarar på frågor.  

 

Enligt beslut i kommunfullmäktige ska samtliga styrdokument lyf-

tas vart fjärde år. Där i ingår reglemente för de olika råden. Upp-

lägget bör vara liknande i de olika råden i möjligaste mån.  

 

Reglementet för pensionärsrådet är från 2018, vilket även behö-

ver ses över med anledning av ändrad organisation från och med 

mandatperioden 2023-26. Ändringen bör vara gjord innan års-

skiftet. Remissen har lämnats ut till samtliga av rådets medlem-

mar för att inhämta synpunkter innan beslut fattas. Svar på re-

missen lämnas till kommunledningskontoret senast den 18 okto-

ber 2022. 

 

Rådets medlemmar ges möjlighet att diskutera ämnet och ställa 

frågor. 

 

Rådets medlemmar enades om att de gemensamt skickar in ett 

förslag till kommunledningskontoret senast den 18 oktober, 

2022. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 

 
_______________ 
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§ 45/2022 

 

Färdtjänsten 

 

Magnus Svensson föredrar ärendet och svarar på frågor.  

 

En utredning har på uppdrag av nämnden genomförts för att pre-

sentera alternativ till hur Marks kommun kan organisera färd-

tjänsten efter år 2026.  

 

En fördjupad utredning med alternativ att ingå i en gemensam 

upphandling av färdtjänst med Borås pågår för närvarande. 

Nämnden kommer att fatta ett beslut.  

 

De alternativ som har utretts är: 

• Fortsätta låta Västtrafik upphandla, samordna och utföra 

färdtjänsten. 

• Ingå i gemensam upphandling av färdtjänst med Borås. 

• Upphandla utförandet av färdtjänst på egen hand. 

• Överlåta uppgifterna enligt färdtjänstlagarna till regionala 

kollektivtrafikmyndigheten (RKM) som är Västra Göta-

landsregionen 

 

Generellt verkar det som klagomålen från brukare har minskat 

över tid. 

 

Rådets medlemmar ges möjlighet att diskutera ämnet och ställa 

frågor. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 
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§ 46/2022 

 

Frågor från pensionärsföreningarna 

 

Lindäng - när får vi tillgång till samlingslokalen igen? Vem har be-

slutat att salen inte är bokningsbar?  

Lindäng är inte bokningsbar. Verksamheten har inte möjlighet att 

ta emot externa bokningar, då de har full aktivitet med egna mö-

ten både för personalen och brukare. Det är verksamheten på 

Lindäng som avgör om lokalerna ska vara tillgängliga för bok-

ning. Lokalbokningen är behjälplig med andra bokningsbara loka-

ler. 

 

Äldreboende – behov? 

Efterfrågan är stor, alla som söker får en plats. Björkeberga be-

räknas vara klart för inflyttning i början av 2023.  

Specialistundersköterskor ur befintlig verksamhet är bra   

avlastning till sjuksköterskorna. 

Vårdtagare skrivs ut från sjukhuset efter tre dagar från tidigare        

fem dagar, detta leder till ökad belastning och mer avancerad 

vård.  

 

Hemtjänstpersonal – språk, kultur, vaccination? 

SFI – Stöttar upp, kommunen är väl medvetna om att det finns 

språkförbistringar.  

Vaccinationer- Kan ej kräva att personalen ska vara vaccinerad.  

 

Matleveranser – hur uppfattar pensionärerna leveranserna? 

Leveranserna fungerar bra. Enkät kommer att skickas ut till bru-

kare för att få överblick hur det fungerar och kundnöjdhet. 

 

Hur hanterar Marks kommun att man ligger sist i regionen vad 

gäller antalet deltidstjänster?  

Frågan bordlades till nästa sammanträde. 

 

Därefter följer en allmän diskussion om frågorna. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 

 

_______________ 
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§ 47/2022 

 

Äldreomsorgsnämndes presidium informerar 

 

Information från presidiet lämnades under § 46. 

_________________ 
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§ 48/2022 

 
Kommunstyrelsens presidium informerar 

 
V. ordförande informerade att nytt styre i kommunen låter vänta 

på sig. Förhandlingar pågår inom respektive parti. Fullmäktige 

förväntas välja ledamöter för kommande mandatperiod vid nästa 

sammanträde den 20 oktober till Kommunstyrelsen och revisorer. 

Budget väntas vara klar under december.  

 

Rekrytering av en ny socialchef är i slutfasen, ny chef förväntas 

vara på plats vid årsskiftet. 

 

Rådets medlemmar ges möjlighet att diskutera ämnet och ställa 

frågor. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 

 

 

_______________ 
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§ 49/2022 

 

Seniordagen 

 

Ny arbetsgrupp bestående av Mary Österström, PRO Anita 

Öresjö, representant från SPF samt Eva Ryberg, representant 

från PRO. Från Äldreomsorgsförvaltningen deltar Amra Mecavica 

och Carolina Olausson. Inför kommande möten bör en tjänste-

person bjuda in till möte. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 

 

_______________ 
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§ 50/2022 

 

Information från pensionärsorganisationerna 

 

SKPF- Marie-Louise Ring 

Höstresa till Ryttmästargården i Skövde. Under hösten blir det en 

utflykt till Tjolöholms julmarknad med afternoon tea. 

 

PRO – Mary Österström 

Friluftsdag vid Lygnevi. Föreläsning om fotvård, därefter ett 

mycket uppskattat företagsbesök hos Maria Åkerberg AB i Frille-

sås som tillverkar hudvårdsprodukter. 

 

SPF – Lars Billström 

Aktiviteter är i full gång, med bl a bowling, boule, canasta. Nästa 

månadsmöte äger rum på restaurang S2 i Kinna, med hambur-

gare på menyn. Resa till Småland, Gnosjö uppskattat besök på 

Tölltorps industrimuseum. Sommarresa, konst och kulturresa till 

bl a Värnamo. Rekryteringskampanj pågår. Söndagsfiket är öp-

pet. 

 

PRO – Emmy Johansson 

Körens dag i Öxabäck, övriga aktiviteter är bl a linedance. Resa 

till Norge. Värvningskampanj av nya medlemmar 

 

Hyssna Fristående – Erland Olofsson 

Återgång till flera aktiviteter både curling och boule varje, må-

nadsmöten. Utflykt till Nossebro för att titta på bl a dahlior samt 

Lilleputtland. 

 

PRO – Börje Carlberg 

Värvningskampanj för nya medlemmar pågår förfullt, tipsprome-

nad med korvgrillning, promenader, paddel och mattcurling. Resa 

med västtrafikkortet till bl a Borås, Herrljunga, Lidköping och 

Vara.  

 

_______________ 
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§ 51/2022 

 

Övriga frågor 

 

 

_______________ 

 

 


